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Tisztelt Közgyűlés! Kedves Kollégák!

Szeretettel köszöntök mindenkit! Beszámolómban 
szeretném összefoglalni röviden az elmúlt év tevé-
kenységeit. Egy esztendővel ezelőtt, amikor meg-
választottak EKE elnökségi tagnak, nem gondoltam, 
hogy mennyi feladat vár rám ezzel a tisztséggel. 
Alapvető feladatomnak az elnök, elnökség, a kollé-
gák segítését gondoltam. Azonkívül pedig, hogy 
igyekezzek minél jobban részt venni a közös gondol-
kodásban, megérteni az alapszabályzatot és az egy-
séget erősíteni. Saját erőmhöz mérten igyekeztem 
helytállni ezekben a hónapokban, és minden fela-
datot ellátni, amely a titkári feladatkörhöz tartozik, 
és amivel megbíznak. Köszönöm Bálint Ágnes elnök 
asszonynak a bizalmat, mellyel tavaly az egyesület 
titkárává választott. Rövid idő alatt sok minden tör-
tént, amihez alkalmazkodnom kellett, sok mindent 
meg kellett tanulnom, de mindenért hálás vagyok, 
mert ezáltal is több lettem.

A titkári munka elkezdésekor az átadás-átvétel volt 
az első lépés, az iratok és a feladatok átvétele után 
a bírósági bejegyzés következett. A folyamat sajnos 
a vártnál lassabban haladt, 2022 végén végül meg-
történt a személyi változások bírósági bejegyzése. 
Időközben a CIB Bankban is megtörtént a tisztség-
viselők átírása. Szeretném megköszönni az előző ve-
zetésnek, Ásványi Ilona elnök asszonynak és Kövécs 
Ildikó titkárnak, hogy az átmeneti időszakban segí-
tették munkánkat.

A következő feladat az EKE irattárának teljes össze-
gyűjtése és az egyesület székhelyén, a Ráday 28-ban 
való elhelyezése volt.

Az elnöki beszámolóból hallhatták, hogy 12 alka-
lommal találkozott az elnökség (2 személyesen,  
10 online), ezeknek a gyűléseknek az előkészítése és 
megszervezése is szerepelt a feladataim között. 
2023. január 13-án döntés született arról, hogy min-
den hónap utolsó péntekén 10 órától rendszeresen 
találkozik az elnökség. Természetesen szükség ese-
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tén más időpontban is összehívható az adott helyzet 
vagy a megbeszélni valók függvényében. A rendsze-
res, előre betervezett alkalmak mind megvalósultak, 
és párszor előfordult, hogy a havi találkozók között is 
tartottunk megbeszélést. A rendszeres találkozókból 
és az elvégzett feladatokból is látszik, hogy az együtt 
gondolkodás, közös munka fontos az elnökség szá-
mára. Röviden azt mondanám, hogy nagyon együtt-
működő, összetartó tagokból áll össze a közösség. 
Itt szeretném megköszöni az elnökség minden tag-
jának a segítséget, a bátorítást, hogy az elmúlt hóna-
pokban mellettem álltak. 

Felkérés érkezett „a kultúráért és innovációért felelős 
miniszter által adományozható elismerésekről szóló 
KIM rendelet” társadalmi egyeztetésére Szóllás Péter 
főosztályvezető úr megbízásából a könyvtárosi elis-
merések véleményezésre. Rostás Norbert könyvtári 
referenssel Török Beáta egyeztetett, és közvetítette 
az elnökség álláspontját. Igen rövid határidős felké-
rés volt. Javaslat született a Szinnyei-díj ismételten  
6 főnek történő adományozására és az ún. „Élet-
műdíj” létrehozására. 

Megtörtént a statisztikai adatok leadása a Könyvtá-
ri Intézet KultStat Kulturális Statisztikai Adatgyűjtő 
Rendszerben.

Kulturális pótlék – béremelés, bértámogatás témájá-
val kapcsolatosan is történt levélváltás az elnökség 
részéről a minisztérium felé. 

A megvalósult programokról, a Szomszédolásról és 
a szakmai napokról az elnöki beszámolóban már 
hallottunk, magam csak a titkári feladatokhoz kap-
csolódó teendőkkel szeretném kiegészíteni  
a tájékoztatást. 

Az adminisztratív kötelezettségek közé tartozott 
a jelentkezési lapok összegzése, a programok hát-
térszervezése, továbbá az előadók megbízási szer-
ződéseinek az előkészítése. A szakmai napokon 
igyekeztünk változatos és aktuális témákkal várni  
a kollégákat. A vendéglátó könyvtáraknak köszönjük, 
hogy fogadtak bennünket.

Elnökünk is említette, hogy megtörtént az EKE  
Youtube regisztrációja, így elkezdődött az előadá-
sok feltöltése. Az EKE honlapjára is felkerül egy link, 
amelyről könnyen el lehet érni az előadásokat 
a youtube felületen. Erre azért volt szükség, mert a 
jelenlévők közül többen kérték, hogy jó lenne ezeket 
visszanézni, visszahallgatni, így azoknak a kollégák-
nak is, akik nem tudtak eljönni a szakmai napokra, le-
hetőséget biztosítunk az előadások megtekintésére. 

Mindemellett mégis arra buzdítok és kérek minden-
kit, hogy lehetőség szerint személyesen vegyenek 
részt a szakmai programjainkon. 

Több alkalommal ültünk le a Ráday Könyvtárban  
Baranya Péterrel együtt tárgyalni a Monguz Kft.  
vezetőjével, hogy közösen képviselve az EKE Corvinát 
és HunTékát használó könyvtárait. Egy olyan találko-
zó is létrejött, ahol több könyvtár vezetője is jelen 
volt. Itt együttesen újra elmondtuk a kéréseinket, 
feltételeinket. Az EKE a tagkönyvtáraktól átvállalta 
a Z39,50/OAI-PMH kiépítésének egyszeri díját 
a Monguz Kft. felé.

Az elmúlt időszak a jelenlegi konferencia szervezé-
sével telt, házigazdáinkkal együtt igyekeztünk min-
dent előkészíteni. December 8-án tartottuk az első 
megbeszélést az EME és a MELTE képviselőivel  
a közös nyári konferenciáról, azóta pedig rendszere-
sen tartottuk a kapcsolatot. Több alkalommal is talál-
koztunk online. Május 9-én itt voltunk Kecskeméten 
Orosz Annával, Baranya Péterrel és a MELTE részéről 
egy evangélikus kollégával, együtt néztük meg 
a helyszínt. A szervezésben, a lebonyolításban köl-
csönösen segítettünk egymásnak. 

Az előre nem látott körülmények indokolták, hogy 
az EKE-re fordított időm néha több volt a tervezett-
nél, ezért itt kell megemlítenem, hogy mennyire 
hálás vagyok munkatársaimnak a Ráday Könyvtár-
ban, akik elfogadták és tudomásul vették, hogy van-
nak időszakok, amikor a munkaidőm nagyobb részét 
az EKE teendői teszik ki. Nekik is köszönöm a segít-
séget, a megértést.

Kérem a Közgyűlést, fogadja el beszámolómat. 
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